
Datorsektionens vårmöte 2021
Datum: den 1:a april 2021

Dagordning
● Val av mötesfunktionärer

● Redovisning av nycklar

● Propositioner

● Motioner

● Försäljning av merch

● Val av valberedning

● Övrigt

Val av mötesfunktionärer
Styrelsens förslag på mötesfunktionärer:

● Mötesordförande: Love Billenius (Ordförande)

● Mötessekreterare: Yangyi Qi (Sekreterare)

● Rösträknare: David Pettersson

● Justerare av protokoll: Adam Nählinder

Acklamation: ingen säger nej. Bifall.

Roller

Styrelsemedlemmar

Ordförande: Love Billenius
Sekreterare: Yangyi Qi
Ekonomiansvarig: Love Sundin

Nycklar

Dessa personer erhåller en nyckel (i form av en tagg) till sektionens
lokal:

Styrelsemedlemmar

● Love Billenius Na19A

● Yangyi Qi Na19C

● Love Sundin Na19C



Lokalansvariga

● Caspian Mörling Na20C

● Oskar Svensson Nilsson Na18C

● William Lindfors Te18G

● Adam Nählinder Na19C

● Alice Malmén Te20G

● Axel Lorenzo Johansson Na18C

● Love Berggren Na19D

● Linn Källström Te20G

● Festim Isulfi Te20G

Totalt antal lokalansvariga: 9
Totalt antal nycklar: 12
Antal klasser: 8

Prepositioner
Preposition I: att grundskoleelever gives ej tillträde i Datorsektionens
lokal, och gives ej tillåtelse för köp av sektionens varor.

Motivation: Flera grundskoleelever har blivit tagna med stjälande av
kontanter ur kylen.
Votering: 10 för och 0 mot. Bifall

Preposition II: att styrelsen/rekryteringsansvariga går till ettor i början
av nästa läsår (2021-2022) för att rekrytera nya medlemmar.
Diskussioner om rekrytering. Adam Nählinder lyfter fram förslaget om att
alla medlemmar får gå till ettor och föra rekrytering.

Acklamation: ingen säger nej. Bifall

Motioner
Motion 1: att sektionen skall ha fler Rekryteringsansvariga
Motivation: Fler Rekryteringsansvariga till sekten
Diskussioner om rollen rekryteringsansvarig.
Acklamation: ingen säger nej. Bifall

Motion 2: att fler roller skall tilläggas på Hemsidan
Motivation: På Hemsidan finns det ett antal roller nedskrivna, frågan är om
inte fler roller borde vara med?
Acklamation: inger säger nej. Bifall

Motion 3: att hyra ett webbhotell för sektwebbsidan



Motivation: Om ett webbhotell hyrs kan sektens webbsidan bli dynamisk, dvs
möjliggör många funktioner såsom kontosystem, forum, voteringar och lättare
uppdatering av nyheter och eventuellt priser.

Diskussioner. Love Sundin lyfter fram förslaget om hostning av webbsidan på
Blinkenshell. Adam Nählinder föreslår att sektionen gör en egen webbserver.
Love Billenius problematiserar Nählinders förslag då kravet för teknisk
kunnighet för en egen webbserver kan vara för högt. Love Sundin föreslår
att vi väntar med webbhotell på grund av att sektionen har fått ekonomiska
förluster under den senaste perioden pga utgifter och stölder.
Acklamation: ingen säger nej till Love Sundins invändning. Avslag.

Försäljning av merch
Öppen diskussion:
Adam Nählinder nämner hans tidigare intresseanmälan i sektionens
Discordkanal. Han motiverar för merch då han lyfter fram dess positiva
inverkan på ekonomi och medlemkänsla.
Acklamation: ingen säger nej. Bifall.

En merchansvarig sökes. Ingen närvarande vid mötet har intresse. Love
Sundin nämner att Oskar Svensson kan vara ansvarig gällande merch baserat
på hans uttryckande på tidigare möte. Adam Nählinder erbjuder sig vara
merchansvarig för tillfället och ska göra en undersökning gällande merch.

Val av valberedning
Markus Kvist ställer sig upp som frivillig till valberedningen.
Votering: 12 för och 0 mot. Bifall.

Övrigt
Adam Nählinder framlyfter problemet angående nedskräpning i sektionens
lokal. Love Billenius nämner ett eventuellt inköp av en dammsugare. Han
föreslår att lokalansvariga får huvudansvar för städning i sektionslokalen.
Gustav Erlandsson uttrycker att den som är nedskräpare bör själv inneha
städningsansvaret. Yangyi Qi nämner att nedskräpning har varit ett
återkommande problem under sektionens tidigare verksamhetsår, och att
lokalansvariga fick påminna medlemmar om städning vid nedskräpning.
Förslag 1: att lokalansvariga har ansvar för städningen i sektionen, via
först påminnelse av medlemmar och senare städning på egen hand.
Acklamation: ingen säger nej. Bifall.

Adam Nählinder föreslår flera städdagar per år.



Förslag 2: att sektionen ska hålla en städdag, dvs en dag avsedd för
städning av sektionslokalen, per termin. Styrelsen har huvudansvar
beträffande planering och genomförande av städdagen.
Acklamation: ingen säger nej. Bifall.

Adam Nählinder föreslår fler regelbundna spelevenemang i sektionen. Love
Billenius nämner hans tidigare misslyckade försök på att organisera
spelevenemang under helger. Adam Nählinder erbjuder sig som eventansvarig.
Arvid ger förslag på spel: Hyper Ultra Astronautics.
Förslag 3: att Adam Nählinder får rollen eventansvarig.
Acklamation: ingen säger nej. Bifall.

Adam Nählinder påpekar att sektionen har en Instagramkanal och att dess
aktivitet bör vara högre. Yangyi Qi föreslår att sektionen ska ha fler
Instagramansvariga. Love Billenius föreslår att medlemmar kan kontakta en
styrelsemedlem eller särskild ansvarig för lösenord till kontot, om upplägg
av bilder beviljas. Adam Nählinder uttrycker att lösenordet inte bör hållas
öppet för alla medlemmar pga säkerhet. Axel Petersson föreslår att endast
styrelsen har tillgång till kontot, samt att medlemmar kan ansöka om en
särskild roll för att kunna uppdatera Instagramflödet, eller skicka en bild
till medlemmar ansvariga för Instagram om uppläggning beviljas.
Förslag 4: att styrelsen har tillgång till kontot, samt att medlemmar kan
ansöka om en särskild roll för att kunna uppdatera Instagramflödet.
Acklamation: ingen säger nej. Bifall.

Love Sundin nämner stöld av sektionens tillgångar, främst varor och
kontanter under de senaste veckorna. Han uttrycker dock att köp av varor
inte bör begränsas till sektionen medlemmar. Yangyi Qi invänder med
anledningen att det inte uppmuntrar medlemskap om icke-medlemmar får
tillgång till köp av varor. Axel Petersson föreslår rabatt på varor för
medlemmar, men att icke-medlemmar ändå får köpa varor. Love Billenius
nämner det tidigare systemet med en veckas provperiod under förra
verksamhetsåret (2019-2020). Love Sundin uttrycker att icke-medlemmar bör
få vistas i sektionens lokal för att kunna bli potentiella medlemmar.
Yangyi Qi föreslår en provperiod på 2 veckor och att icke-medlemmar bör
ansöka för att påstarta deras provperioder. Love Billenius invändar med att
en ansökning till provperiod inte är lockande för potentiella medlemmar,
och föreslår att sektionens aktiva medlemmar får själva hålla koll på hur
länge olika icke-medlemmar har varit i sektionen.

Förslag 5: att icke-medlemmar får vistas i sektionens lokal.
Votering: 12 för och 3 mot. Bifall.

Förslag 6: att medlemmar får en/två kronors rabatt beroende på vara.
Votering: 11 för och 1 mot. Bifall.

Det preliminära datumet för årsmöte 2021: beslutas senare.

Mötet avslutas



Den 1:a april 2021
Mötessekreterare: Yangyi Qi

Påskrivet av justerare: Adam Nählinder


